限時迎新禮遇 - 條款及細則

- 1. 推廣日期由 2025 年 3 月 1 日至 3 月 31 日 (「推廣期」)。
- 2. 顧客須下載 TAIKOO+流動應用程式登記成為 CLUB CG 準會員,並於推廣期內透過 TAIKOO+流動應用程式即日上傳合資格之商戶機印發票正本及對應之電子貨幣付款 存根正本,方可成為 CLUB CG 會員。合資格收據為於推廣期內於東薈城名店倉指 定商戶(指定商戶不包括 TaSTe、樓上、Andante、Essence、Fresh、Olea、The Enclave 及 The Pavilion)內憑最多 3 組即日消費單累積消費滿港幣 2,000 元或以上(每組單據的最低消費額為港幣 100 元),並以電子貨幣方式付款(包括信用卡、扣帳卡、易辦事、銀聯卡、支付寶手機程式、PayMe、Apple Pay 手機程式、Samsung Pay 手機程式、Google Pay 手機程式、微信支付手機程式、Tap & Go 拍住 賞、BoC Pay、八達通或太古地產管理有限公司不時單獨授予允許的其他電子支付方式)的商戶機印收據正本,以及相關消費當日及金額相符之電子貨幣付款存根正本。消費被成功批核後,會員會籍將於 24 小時內升級。
- 3. 位於大嶼山之合資格工作場所包括但不限於東薈城一座、赤鱲角、香港迪士尼樂園、亞洲國際博覽館、昂坪 360、愉景灣及港珠澳大橋。大嶼山上班族須提供能夠顯示其會員名稱、公司名稱、辦公室地址及工作電郵地址的證明文件,以申請上班族會員身份。於推廣期內登記上班族會員身份之大嶼山上班族並首次登記消費方可參加此推廣活動,申請資料將於成功登記後 7 個工作天內被審批。
- 4. 大嶼山上班族須下載 TAIKOO+流動應用程式登記成為 CLUB CG 準會員,並於推廣期內透過 TAIKOO+流動應用程式即日上傳合資格之商戶機印發票正本及對應之電子貨幣付款存根正本,方可參加此推廣活動。合資格收據為於推廣期內於東薈城名店倉指定商戶(指定商戶不包括 TaSTe、樓上、Andante、Essence、Fresh、Olea、The Enclave 及 The Pavilion)內憑最多 3 組即日消費單累積消費滿港幣 1,000 元或以上(每組單據的最低消費額為港幣 100 元),並以電子貨幣方式付款包括信用卡、扣帳卡、易辦事、銀聯卡、支付寶手機程式、PayMe、Apple Pay 手機程式、Samsung Pay 手機程式、Google Pay 手機程式、微信支付手機程式、Tap & Go 拍住賞、BoC Pay、八達通或太古地產管理有限公司不時單獨授予允許的其他電子支付方式)的商戶機印收據正本,以及相關消費當日及金額相符之電子貨幣付款存根正本。
- 5. 有關消費及大嶼山上班族資格被成功批核後,顧客將會收到一封驗證電郵。顧客成功驗證後,於 24 小時內將升級成為 CLUB CG 會員。顧客必須提供正確的電郵,方可完成驗證程序,正式登記成爲 CLUB CG 會員。
- 6. 一般情況下合資格消費將於 7 個工作天內批核,於 2025 年 3 月 31 日或之前上傳消費單據及獲批之會員方可獲得 Blue Bottle Coffee 港幣 50 元電子現金券乙張。
- **7**. 準會員成功升級成為會員後將獲得 500 分迎新積分。每個會員帳戶只可獲迎新積分禮遇一次。
- 8. 如會員於推廣期內完成填寫個人資料,可獲得 500 分積分獎賞。該積分將於完成 填寫任務後自動存入會員帳戶內。此獎賞不適用於過往曾於填寫個人資料活動中獲 取獎賞之會員。合資格會員由系統自動篩選,太古地產管理有限公司保留最終決定 權。

- 9. 500 分迎新禮遇將於升級為會員後 24 小時內自動存入合資格會員帳戶內。Blue Bottle Coffee 港幣 50 元電子現金券將於 2025 年 4 月 30 日或之前存入合資格會員帳戶內,會員可到東薈城名店倉之有關商户直接使用,該電子現金券於發出日期起計算 90 日內有效,須受有關商戶的條款及細則約束。會員可在 TAIKOO+流動應用程式中查看「我的錢包」內的禮遇詳情、換領地點及換領期限。
- 10. 禮遇只適用於推廣期內首次成功升級的會員。首次成功升級指會員於 2025 年 2 月 28 日或之前未曾登記成為準會員或以準會員身份並在推廣期間上載合資格消費並升級。
- 11. 禮遇數量有限,先到先得,換完即止。
- 12. 每位會員只能在推廣期內獲贈禮遇一次。
- 13. 有關 CLUB CG 會籍詳情,請瀏覽 https://www.citygateoutlets.com.hk/zhhk/programme-info/。
- 14. 有關 CLUB CG 會員計劃之合資格消費收據、積分登記和條款及細則,請參閱 TAIKOO+流動應用程式內之 CLUB CG 會員計劃條款及細則。
- 15. 如有任何查詢,請致電東薈城名店倉顧客服務熱線 (+852) 2109 2933。
- **16.** 所有條款及細則以英文撰寫,可能會被翻譯為其他語言,當中如有歧異,概以英文版本為準,並按英文版本執行。
- **17**. 太古地產有限公司保留更改其條款及細則之一切權利。如有任何爭議,太古地產管理有限公司保留最終決定權。

Limited-Time Welcome Rewards – Terms and Conditions

- 1. The promotion period is from 1 March to 31 March 2025 (the "Promotion Period").
- 2. Customers should download the TAIKOO+ app and register as a CLUB CG Pre-member. Customers must spend and upload an original eligible machine-printed merchant receipt and corresponding electronic payment slip via the TAIKOO+ mobile app on the same day of purchase within the promotion period for upgrade to a CLUB CG Member. "Eligible receipt" refers to the original copy of a machine-printed receipt for maximum 3 sets of same-day transactions, minimum spending of each set of transaction is above HK\$100, within promotion period by electronic payment, total valued at HK\$2,000 or more (including credit card, debit card, EPS, UnionPay card, Alipay, PayMe, Apple pay, Samsung Pay, Google Pay, WeChat Pay, Tap & Go, BoC Pay, Octopus card or any type of electronic payment that is accepted by Swire Properties Management Limited from time to time) from designated Citygate Outlets merchants (excluding TaSTe, HK JEBN, Andante, Essence, Fresh, Olea, The Enclave and The Pavilion) and its corresponding electronic payment slip from the same day with a matching spending amount. The relevant membership upgrade will occur within 24 hours after verification.
- 3. Eligible Lantau workplaces include but not limited to One Citygate, Chek Lap Kok, Hong Kong Disneyland, AsiaWorld-Expo, Ngong Ping 360, Discovery Bay, and Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Ports. Lantau Island office workers must provide documented proof of employment with their name, company name, office address and work email address on it for Office Worker member registration. Only Lantau Island office workers who have registered and submitted receipts for the first time during the promotion period can participate in this promotion. Information submitted will be verified and approved within seven working days after the application is received.
- 4. Lantau Island office workers should download the TAIKOO+ app and register as a CLUB CG Pre-member. Lantau Island office workers must spend and upload an original eligible machine-printed merchant receipt and corresponding electronic payment slip via the TAIKOO+ mobile app on the same day of purchase within the promotion period. "Eligible receipt" refers to the original copy of a machine-printed receipt for maximum 3 sets of same-day transactions, minimum spending of each set of transaction is above HK\$100, within promotion period by electronic payment, total valued at HK\$1,000 or more (including credit card, debit card, EPS, UnionPay card, Alipay, PayMe, Apple pay, Samsung Pay, Google Pay, WeChat Pay, Tap & Go, BoC Pay, Octopus card or any type of electronic payment that is accepted by Swire Properties Management Limited from time to time) from designated Citygate Outlets merchants (excluding TaSTe, HK JEBN, Andante, Essence, Fresh, Olea, The Enclave and The Pavilion) and its corresponding electronic payment slip from the same day with a matching spending amount.
- **5.** After the approval of the qualified spending and Lantau Island office worker identity, the customer will receive a verification email. The relevant membership will be upgraded within 24 hours after successful verification. The customer must provide a valid

- company email address for verifying the office worker identity to complete the CLUB CG membership registration.
- **6.** Under normal circumstances, the eligible receipt will be approved within seven working days. Only members who upload eligible spending receipts and have their receipts successfully approved on or before 31 March 2025 will receive a Blue Bottle Coffee HK\$50 Cash e-Voucher.
- **7.** 500 welcome points will be automatically credited to a member's account when they are upgraded from a Pre-member to a Member. Each member can enjoy this welcome offer once only.
- **8.** Members who complete the member profile within the promotion period will earn a reward of 500 points. The 500 points will be automatically credited to members' accounts upon completion. Each member will only be rewarded once within the entire membership period. Members who enjoyed in previous campaigns are not entitled to participate in this reward. Eligible members are selected by system automatically. Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision.
- 9. Eligible member accounts will be automatically credited with 500 Welcome Points within 24 hours upon the member's successful upgrade. The Blue Bottle Coffee HK\$50 Cash e-Voucher will be credited to the eligible member accounts on or before 30 April 2025. Member can use the e-Voucher directly at the corresponding merchant at Citygate Outlets and its expiry date is 90 days upon given to a member's "My Wallet", subject to the terms and conditions of the corresponding merchants. For rewards details, redemption location and period, please refer to "My Wallet" in the TAIKOO+ mobile app.
- **10.** Rewards are only applicable to members who successfully upgrade for the first time during the promotion period. The first successful upgrade refers to members who have not registered as Pre-members or held Pre-member membership on or before 28 February 2025, and upload eligible spending and upgrade during the promotion period.
- **11.** Rewards are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
- 12. Each member can receive each reward once only during the promotion period.
- **13.** For details of CLUB CG membership, please visit https://www.citygateoutlets.com.hk/en/programme-info/.
- **14.** For details about eligible receipts, points earning and the Terms & Conditions of the CLUB CG Membership programme, please refer to the Terms and conditions of the CLUB CG Membership Programme in the TAIKOO+ mobile app.
- **15.** For any enquiries, please call Citygate Outlets customer service hotline at (+852) 2109 2933.

- **16.** All Terms & Conditions are written in English and may be translated into other languages. In the case of any discrepancy, the English version shall prevail and it shall be executed according to the English version.
- **17.** Swire Properties Limited reserves all rights to change these Terms & Conditions. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision.